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PROTOKOL Nr XLIV/2014 

z czterdziestej czwartej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 24 Jipca 2014 r. w godzinach 15,00 -16,00 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

I. Uchwala Nr 297IXLIV/2014 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla miejscowosci Markowice. 

2. Uchwala Nr 2981XLIV/2014 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej . 

3. Uchwala Nr 2991XLIV/2014 w sprawie zmian uchwaly budzetowej na 2014 rok. 

4. Uchwala Nr 300/XLIY/2014 w sprawle udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Myszkowskiemu na realizacjt< zadania pn. " Wykonanie nakladki bitumicznej na drodze 
powiatowej Nr 2312 S ul. Woznicka w Cynkowie odc. od skrzyzowania z DP Nr 3210S do 
gran icy powiatu lublinieckiego." 

Uchwaly stanowi'l. za1'l.czniki nr 1- 4 do protokolu. 

Obradom sesj i przewodniczyl Wiceprzewodnicz'l.cy Rady Gminy 
Pan Roman Was. 

Protokolant: Urszula Dyja 

Radnych obecnych na sesji: 14 

Miasta Kozieglowy 

Radna nieobecna- Przewodnicz'l.ca Rady GiM Kozieglowy Joanna Kolodziejczyk 

Spoza Rady w Sesj i uczestniczyli: 
Burmistrz Gminy i Miasta Kozieglowy Pan Jacek Sl«czka 
Radny Rady Powiatu w Myszkowie Pan Mariusz Morawiec 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan KrzysztofB'l.k 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor M-G Osrodka Promocji Kultury Pani Renata Garleja 
Kierownicy referat6w Urzt<du GiM Kozieglowy 

Przewodnicz'l.cy Samorz'l.du Mieszkailc6w Koziegl6w i Rosochacza , oraz soltysi 
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Porzlldek obrad podany w zawiadomieniu 0 sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj«cie uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

i Miasta Kozieglowy c;lla miejscowosci Markowice. 
5. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj«cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2014 r. 
7. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 

8. Informacja Przewodniczltcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 
w okresie mi.,:dzysesyjnym. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski. 
11. Zakonczenie obrad 44 Sesji. 

Porz<tdek obrad sesji oraz zaproszenia i zawiadomienia stanowilt zalltcznik nr 5 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Wiceprzewodniczltcy Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pan Roman Was dokonal otwarcia 
sesj i, powital przybylych nil sesj.,: radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych. 
Poinformowal, ze w zwiltzku ze smiercilt mamy Przewodniczltcej Rady poprowadzi obrady 
i zlozyl kondolencje dla rodziny. Przewodniczltcy obrad stwierdzil, ze sesjajest prawomocna. 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowilt zalltczniki nr 6,7 do protokolu. 

Wiceprzewodniczltcy Rady przedstawil propozycj.,: zmiany porzltdku obrad biezltcej sesji. 

W zwia,zku z tym, ze wplync::1a propozycja podjc::cia uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Myszkowskiemu na reali zacj.,: zadnia : wykonanie nakladki bitumicznej na 
drodze powiatowej w Cynkowie ul. Woznicka, zaproponowal rozszerzenie porzltdku obrad sesji 
i rozpatrzenie tej uchwaly jako punkt 7 oraz przesuni~cie pozostalych pUnkt6w porzltdku 
obrad. 
Radni nie wnosili uwag do w/wl propozycji. 
Porzltdek obrad zostal przyj.,:ty jednoglosnie. 

Uchwalonv porzlldek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Prz),j.,:cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj.,:cie uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

i Miasta Kozieglowy dla miejscowosci Markowice. 
5. Podj.,:cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj.,:cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2014 r. 
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7. Podj~cie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Myszkowskiemu 
na realizacj~ zadania pod nazw~" Wykonanie nakladki bitumicznej na drodze powiatowej 
w Cynkowie ul. Woznicka" 

8. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 
9. Informacja Przewodnicz~cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mj~dzysesyjnym. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski . 
12. Zakonczenie obrad 44 Sesji. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz~cy obrad Pan Roman Was poinformowal, ze protok61 z poprzedniej Sesji 
wywieszony byl na tablicy ogloszen przy Biurze Rady, kazdy mial mozliwosc zapoznania si~ 
z nim. Zapytal czy radni b~d~ zglaszali uwagi do protokolu. 
Radni nie zglaszali uwag do protokolu z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla si~ w dniu 26.06.2014 r. 
Protok61 z poprzedniej Sesji przyj~ty zostal jednoglosnie. 

Ad. pkt3 

Rada GiM Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj~ Uchwal i Wniosk6w w skladzie: 
1. Pan Jan Figarski 
2. Pan Andrzej Cwanek 
3. Pan Kazimierz Kapusciak 

Ad. pkt4 

Pan Jan Figarski przedstawil projekt uchwaly w sprawie mleJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla miejscowosci Markowice 
( zal~cznik nr 8 do protokolu). 
Wiceprzewodnicz~cy Rady Pan Roman Was poinformowal, ze zmiana dotyczy niewielkiego 
odcinka w obr~bie szkoly i posesji obok. 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 297/XLIV/2014 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy i Miasta Kozieglowy dla miejscowosci Markowice zostala przyj~ta jednoglosnie. 

Ad.pktS 

Pan Andrzej Cwanek przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( zal~cznik nr 9 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 2981XLIV/2014 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 

przyjl;ta jednoglosnie. 
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Ad. pkt 6 

Pan Kazimierz Kapusciak przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie GiM 
Kozieglowy na 2014 rok (zal~cznik nr 10 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 299/XLIV/2014 w sprawie zmian w budzecie GiM Kozieglowy na 2014 rok zostala 

przyj~ta jednoglosnie. 

Ad. pkt7 

Pan Jan Figarski przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Myszkowskiemu na realizacj~ zadania pod nazw~ "Wykonanie nakladki bitumicznej 
na drodze powiatowej w Cynkowie ul. Woznicka" (zal~cznik nr II do protokolu). 

Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 3001XLIV/2014 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Myszkowskiemu na realizacj~ zadania pod nazw~ "Wykonanie nakladki bitumicznej na drodze 
powiatowej w Cynkowie ul. Woznicka" zostala przyj~tajednoglosnie. 

Pan Roman Was stwierdzil , ze Gmina i Miasto coraz cz~sciej doplaca do zadaiJ. powiatu. 

Radny Rady Powiatu w Myszkowie Pan Mariusz Morawiec podkreslil, ze mysli ze bylo to 
przedyskutowane z radnymi i soltysami. Na terenie Gminy s~ gorsze drogi, ktore powinny bye 
wykonane. Jego zdaniem jest to rozpocz~cie kampanii wyborczej, ale dzi~kuje za dofinansowanie. 

Radny Pan Leonard Jagoda podkreslil, ze Gmina Wozniki wykonala na duzym odcinku solidn~ 
drog~ do drogi powiatowej w Cynkowie. Zasadnym jest wykonanie tej drogi, co b~dzie rowniez 
kontynuacj~ wysilku, ktory poniosla Gmina Wozniki. 

Wiceprzewodnicz~cy Rady Pan Roman Was podkreslil, ze radni wiedz~ nad czym glosuj~ i tak~ 

decyzj« podjC(li. 

Ad. pkt 8 

Burmistrz Pan Jacek SIC(czka przedstawil informacjC( 0 dzialalnosci w okresie 
miC(dzysesyjnym. Na wst~pie podkreslil, ze samorz~d Gminy i Miasta pomaga powiatowi oraz 
innym instytucjom w realizacji ich zadail. Podkreslil, ze jezeli rozpoczynane s~ zadania powinny 
bye zakoilczone. Odcinek drogi powiatowej, na ktory Rada GiM chce udzielie wsparcia 
finansowego jest ostatnim nie wyremontowanym odcinkiem, by dwa powiaty: myszkowski 
i lubliniecki mialy drog~ 0 jednolitym standardzie. Gmina i Miasto Kozieglowy rna podpisane 

umowy na remonty i modernizacje drog w ramach srodkow zewn~trznych. Zaakcentowal, ze nie 
rna takiej drugiej gminy w powiecie myszkowskim jak Kozieglowy, ktora co roku sklada wnioski 
o srodki na "schetynowki" i co roku otrzymuje dofinansowanie. Obecnie z Narodowego Programu 
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Odbudowy Drog Lokalnych GiM otrzymala dofinansowanie na odcinek drogi prawie 4 km , 
Iqczqcy Gmin(( Kozieglowy z Myszkowem - od ul. Szpitalnej w Pinczycach - Pustkowie Lgockie 
- Stara Huta i to jest kolejny sukces GiM Kozieglowy. Zach((cal Radnego Rady Powiatu Pana 
Mariusza Morawca do podj((cia staran, by Zarzqd Powiatu w Myszkowie zlozyl wniosek do 
Narodowego Programu Odbudowy Drog Lokalnych 0 dofinansowanie wykonania drogi 
powiatowej na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. Jezeli Zarzqd Powiatu w Myszkowie zwroci 
si(( 0 pomoc z pewnosciq uzyska dofinansowanie. Zach~cal , by Powiat zlozyl wniosek 
o dofinansowanie drogi Iqczqcej dwie Gminy : Kozieglowy i Poraj. Podkrdlil, ze sarnorzqd 
Gminy i Miasta Kozieglowy majqc na wzgl~dzie popraw~ warunkow zycia mieszkancow Gminy 
i Miasta Kozieglowy partycypowal i chce w dalszym ciqgu wspierae zadania b~dqce w gestii 
powiatu. GiM zwrocila si~ do Zarzqdu Wojewodztwa Slqskiego 0 remont i modemizacj~ drog 
krajowych i uwzgl~dnienie ciqgow pieszo-rowerowych. Aby jednak doszlo do realizacji zadan, 
sprawy wlasnosci gruntu mUSZq bye uregulowane. Podczas propozycji wykonania ciqgu pieszo
rowerowego od Post~pu probowano na Gminie Kozieglowy wymusie regulacj~ stanu prawnego 
i zalozenie ksiqg wieczystych na rzecz Zarzqdu Wojewodztwa Slqskiego. Podkreslil, ze to nie 
Gmina , ale kazdy wlasciciel powinien uregulowae stan prawny. Przy drodze 789 Kozieglowy
Mokrzesz bylby konieczny ciqg pieszo-rowerowy, ale rowniez nie ma uregulowanego stanu 
wlasnosci gruntow. 
Planowane jest zlozenie wnioskow 0 srodki zewn~trzne na termomodemizacj~ obiektu 
uzytecznosci publicznej oraz na modemizacj~ drogi w ramach Narodowego Programu Odbudowy 
Drog Lokalnych. 
Od I wrzdnia br. po raz pierwszy dzieci 6 letnie majq obowiqzek pojscia do szkoly. Wszystkie 
szkoly na terenie GiM Kozieglowy z dniem 1.09. br. b((dq do tego przygotowane. 
Burmistrz Pan Jacek Sl~czka podkrdlil, ze Urzqd GiM Kozieglowy oraz jednostki organizacyjne 
gminy realizujq swoje zadania, na bieZqco Sq reakcje na potrzeby . Wspolnie jak najlepiej 
wykonujemy swoje zadania i swojq prac~, a nie jest to zwiqzane z karnpaniq wyborczq. 
Podsumowanie dzialalnosci w obecnej kadencji odb~dzie si", w stosownym czasie. 

Ad.pkt9 

Wiceprzewodniczqcy Rady Pan Roman Was przedstawil informacj~ Przewodniczqcej 
Rady 0 podejmowanych dzia1aniach w okresie mi~dzysesyjnym . W okresie mi",dzysesyjnym -
od sesji Rady w dniu 26 czerwca 2014 roku podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porzqdku obrad biezqcej sesji, 

zwolanie wspolnego posiedzenia komisji Rady GiM , 

praca nad materialami sesyjnymi. 

W okresie mi~dzysesyjnym do wiadomosci Rady wplyn~ly pozytywne opinie Regionalnej Izby 
Obrachunkowej 0 mozliwosci splaty przez Gmin", i Miasto Kozieglowy kredytu i pozyczek. 

Ad.pktlO 

Interpelacje i wnioski radnych. 
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Radny Pan Marian Szmukier zapytal Pana Burmistrza czy jest ktos ch.,:tny na zagospodarowanie 

budynku po bylej szkole w Rosochaczu. Jest to obiekt w dobrym stanie, proponowal, by oglosie 
w prasie, ze jest do sprzedazy. 
Radny Pan Leonard Jagoda poinformowal, ze Komisja Gospodarcza proponowala, by budynek 
sprzedae, protokol Komisji jest do wgl'ldu. 
Burmistrz Pan Jacek Sl.,:czka poinformowal, ze w GiM Kozieglowy jest kilka obiektow do 
zagospodarowania, a mi~dzy innymi budynek w Roschaczu, w ktorym dzialalo Stowarzyszenie 

BETEL. Cz.,:se gospodarcza na tej nieruchomosci ( dom nauczyciela) zostala wydzielona 
wczesniej i sprzedana. Byla propozycja urz'ldzenia w tym budynku zakladu aktywizacji 
zawodowej, ale nie rna takiego zapotrzebowania. lezeli jest taka wola mozemy zwrocie si.,: z ofert'! 
do osob fi zycznych. 
Radny Pan Jan Figarski poruszyl kwesti.,: studzienek kanalizacyjnych na drodze krajowej 789 
w Gniazdowie . Studzienki na drodze zapadaj<\. si.,: i wymagaj<\. remontu. Wczesniej uszkodzon<\. 
kratk.,: na studzience wymieniono na betonow,! , a ta wytrzymala tylko dwie godziny. Jezeli 
w dalszym ci<tgu b~dzie si~ ten stan utrzymywal mieszkancy b~d<\. zwracali si.,: na pismie do 
Urz~du Marszalkowskiego. Z;wrocil si.,: do Radnego Rady Powiatu Pana Mariusza Morawca , by 
w Radzie Powiatu poruszyl ten temat. 
Pan Mariusz Morawiec wyjasnil, ze Pan Figarski od dwoch miesi~cy zglasza mu ten problem 
i sprawa ta byla monitowana na posiedzeniu Rady Powiatu. Proponowal, by napisae pismo do 
Urz~du Marszalkowskiego , a ze swej strony dol<\.czy protokoly z sesji , na ktorych monitowal t.,: 

spraw.,:. 
Radny Pan Marian Szmukier poinformowal, ze na ul. Swi~tokrzyskiej zapadl si.,: chodnik, nalezy 

to naprawie. 
Pani Violetta Solarczyk wyjasnila, ze sprawa ta zostalajuz zgloszona do zaJ'Zltdcy drogi. 
Burmistrz Pan Jacek Sl~czka dodal, ze jest to chodnik przy drodze wojewOdzkiej , wiec Gmina nie 
moze tego naprawie we wlasnym zakresie. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej monituje 
It; sprawt;. Nadmienil, ze na ukonczeniu jest projekt przebudowy drogi ul. Swi~tokrzyska 
i skrzyzowania ul. Swi.,:tokrzyska - iarecka , a zadanie to rna bye reali zowane w 2015 roku. 

Ad. pkt 11 

Wolne wnioski: 

Radny Rady Powiatu Pan Ma.riusz Morawiec poinformowal, ze zabieraj,!c glos w sprawie remontu 
drogi powiatowej w Cynkowie chcial tylko przekazae, ze jest za tym, by remontowae, ale decyzje 
powinny zapadae publicznie . Kilka dni temu jeszcze nikt nie wiedzial 0 takiej inwestycji. Jego 
zdaniem decyzje zapadaj<\. w gabinetach. 

Soltys wsi Milose Pan Stanislaw Hecht poinformowal , ze w Milosci most jest w bardzo zlym 
stanie, za chwil.,: moze s i ~ zawalie , a w Milosci S<\. tfZY firmy transportowe i jezdz<\. tam 
samochodami . Ponadto jest dziura w drodze, ktora wymaga naprawy. Nadmienil, ze wczesniej 

naprawiano wyrwy, ktore tworz<\. si~ od nowa, bo pracownicy iataj,!cy dziury wypelniaj<\. wyfW": 
i nie utwardzaj,! tego , tylko deptaj<\. nogarni. 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej poinformowala, ze zlecone s<\.projekty mostow. 
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Burmistrz Pan Jacek SIl!czka stwierdzil, ze nie mozemy zabronic mieszkancom poruszania sil! po 
drogach. Poinformowal, ze jezeli sl\. wyrwy w drodze nalezy to od razu zglaszac do ZUK . Zwrocil 

sil! do Kierownika ZUK Pana Grzegorza Musialika ,aby wraz z soltysem z miejscowosci Milosc 
dokonali przegIl\.du drog. 

Pan Orzegorz Musialik wyjasnil, ze jezeli tylko jest zgloszenie, ZUK od razu usuwa wyrwl! w 
drodze. Naprawiajl\.c dziury w drogach zabierajl\. ze sobl\. zagl!szczark~ , nigdy nie deptajl\. 
wypelnienia nogami. 

Soltys wsi Nowa Kuznica Pani Danuta Biala stwierdziia, ze ja gorszl\. drogl\. powiatowl\. na terenie 
Gminy Kozieglowy jest droga Mokrzesz - Nowa Kuznica, budowana w Iatach 70-ych. 

Burmistrz Pan Jacek SI~czka wyjasnil, ze b~dziemy wyst~powac do powiatu, by powiat 
wnioskowal 0 srodki na wykonanie tej drogi w ramach Narodowego Programu Odbudowy Drog 
LokaInych. 

Wiceprzewodniczl\.cy Rady Pan Roman Was podkresIil, ze wspommana droga jest drogl\. 
powiatowl\., wi~c nie mozna rozliczac Ominy , ze nie zostala wykonana. 

Ad. pkt 12 

Wobec wyczerpania porzl\.dku obrad, Przewodniczl\.cy obrad Pan Roman Was zamknq! 
obrady czterdziestej czwartej Sesji Rady Ominy i Miasta Kozieglowy, dzi~kujl\.c radnym oraz 
zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady czterdziestej czwartej Sesji zakonczono. 

ProtoW)91(Zl\.dzila: 

urlzuyeyja 


